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országgyűlési képviselő

	

a Gripenek?” című írásbeli kérdésre

Budapest

Tisztelt Képvisel ő Asszony !

A honvédelmi tárca finanszírozása 2004 óta folyamatosan csökken ő tendenciát mutat ,
amelyet tovább fokoznak a világgazdasági válság hazánkat érint ő költségvetési hatásai . Ebbő l
adódóan szükségszerűvé vált a magas forrásigény ű programok áttervezése . Ennek keretében a
Honvédelmi Minisztérium valóban tárgyalásokat kezdett a Svéd Királyság Védelmi é s
Biztonsági Export Ügynökségével annak érdekében, hogy a hatályos Gripen bérlet i
megállapodásból adódó fizetési kötelezettségek átütemezésre, és az éves részletek
csökkentésre kerüljenek. A magas forrásigényű programok esetében a Gripen bérleti
megállapodáson felül, a norvég Kongsberg céggel a harcászati URH rádiók szállítás a
tárgykörben fennálló szerződés módosítását kezdeményezte a tárca .

A források átütemezése azt a célt szolgálja, hogy a tárca finanszírozni tudja a
működésbő l adódó, illetve a közép- és hosszú-távú fejlesztési tervekben szerepl ő feladatokat .
Ugyanakkor tájékoztatom, hogy a jövő évre tervezett beszerzési feladatok nem kerültek
törlésre .

Mint az Ön előtt is ismeretes, a Gripen bérleti megállapodás és mellékletei min ősített
információkat tartalmaznak, továbbá az eddigi tárgyalások során benyújtott ajánlatokat —
kereskedelmi okokra hivatkozva — a svéd fél „titkos” minősítéssel látta el, ezért írásbeli
kérdésében megfogalmazott további kérdéseivel kapcsolatban a tárgyalások lezárultáig ne m
áll módomban részletes tájékoztatást adni .
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